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The mysid Neomysis americana (S.I. Smith, 1873), native from the East coast of North America, was recorded for the
first time in European waters in The Netherlands 8 years ago. This species was observed for the first time on the
French coast in the Seine estuary (Normandy) in 2017. As for The Netherlands, this species has probably been
introduced on the French coast by shipping in ballast waters., Le mysidacé Neomysis americana (S.I. Smith, 1873),
espèce originaire de la côte est d’Amérique du Nord, a été signalé pour la première fois dans les eaux européennes
aux Pays-Bas il y a 8 ans. Cette espèce a été observée pour la première fois sur les côtes françaises dans l’estuaire de
la Seine (Normandie) en 2017. Comme pour les Pays-Bas, cette espèce a probablement été introduite sur la côte
française avec le transport maritime dans des eaux de ballast.
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